
Vellingemoderaterna
Halva mandatperioden har passerat och i detta nummer kan du läsa om en del av det vi
åstadkommit med vår politik. Vi har även gjort en sammanställning av hur långt vi kommit
med de vallöften vi gav inför valet 2022. Du kan också läsa om Carina Wutzlers 10 år som
kommunstyrelsens ordförande. 

TILLSAMMANS UTVECKLAR VI FRAMTIDEN!
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Tekniska nämnden
Martin von Gertten
Ordförande Tekniska nämnden

Vår prioritet är att det finns effektiv och välfungerande teknisk infrastruktur i
kommunen. Det handlar om vattenförsörjning, avlopp och avfallshantering. Andra
viktiga område i tekniska nämnden såsom trafiksäkerhet, skötsel av grönytor, stränder
och vägar, belysning, utformning av offentliga platser, lekplatser samt räddningstjänst
engagerar och berör oss alla. Genom att involvera medborgarna i projekten försöker vi
ta tillvara på det engagemang som finns. 

Här är några viktiga satsningar/åtgärder vi genomfört inom Tekniska nämnden:

Förnyelse av VA-ledningar och utökad kapacitet av VA-nätet 
Stärkt dagvattenhantering, t ex dagvattendamm med rekreationsstråk i östra
Höllviken
Trafiksäkerhetsåtgärder, överfarter, gång-och cykelvägar
Utbyte av gatubelysning i Skanör
Ombyggnation handelsplats västra Höllviken - Hölleplatsen - för attraktiva och
levande centrum
Kastanjeparken med ny temalekplats, Stora Lekan, i Östra Grevie 

Gustav Schyllert
Ordförande Miljö- och byggnadsnämnden

Miljö- och byggnadsnämnden
De allra flesta har en förväntan på att få sina lov och anmälningar hanterade inom rimlig
tid, att man inte bedöms annorlunda än någon annan och att det är rimliga avgifter. Det
tycker vi moderater också. Därför står vi för en politisk syn där såväl effektivitet,
rättssäkerhet som service utgör hörnstenarna. Vi står på medborgarnas sida.
 
Här är några viktiga satsningar/åtgärder vi genomfört inom Miljö- och
byggnadsnämnden:

Aktiv omställning och kostnadskontroll i en vikande konjunktur i stället för att skjuta
över kostnaden på invånare och företag med höjda avgifter
På väg mot halvering av byggtillsynsärendena så att både de fel som begås kan rättas
till och den som påstås gjort en felaktig åtgärd som inte alls är felaktig får detta
besked
Vidareutvecklat servicegarantin så att miljöverksamheten också inkluderas där den
som ansöker får nedsatt avgift om kommunen inte levererar beslutet inom uppsatt
tid.



Margaretha Olsson
Ordförande Utbildningsnämnden

Utbildningsnämnden

Vi moderater prioriterar skola och utbildning, en bra och välfungerande skola spelar stor
roll för barns uppväxtvillkor. Kunskapsuppdraget står i fokus och vi arbetar för att alla
elever ska få möjlighet att utvecklas utifrån sina behov och förutsättningar. Det ställer höga
krav på kompetent och engagerad personal och på kreativa lärmiljöer. Det är glädjande att
kunskapsresultaten ligger högt över förväntat värde enligt SKR. 

Här är några viktiga satsningar/åtgärder vi genomfört inom Utbildningsnämnden:

Infört närvaroteam för att motverka problematisk frånvaro
Historiska satsningar på skollokaler - Hököpinge, Sundsgymnasiet, Henriksdalskolan
och Tångvallaområdet
Utrett och förberett uppstart av Resursskola från 2025
Antagit plan för arbete med särskilt begåvade och högpresterande elever
Arbetet med Framtidssäkrad välfärd har bl a lett till AI-strategi, Future lab på
Sundsgymnasiet,  elevhälsa online, kompetensförsörjning, samarbete med Malmö
högskola, AIU studenter och vikariebank

. 

 

Mavis Zander
Ordförande Omsorgsnämnden

Antalet äldre ökar vilket innebär ökat behov inom äldreomsorgen. I Vellinge ska det vara
tryggt att åldras och det ska finnas stöd och hjälp när man behöver. Nära vård och jämlik
demensvård är fokusområden men vi har även fortsatt satsa på det förebyggande arbetet.
Den psykiska ohälsan ökar och fler barn och ungdomar behöver stöd vilket innebär
behov av fler insatser.

Här är några viktiga satsningar/åtgärder vi genomfört inom Omsorgsnämnden:

Anställt Seniorkontakter för att minska ofrivillig ensamhet
Genomför språkutbildning inom hemtjänsten
Projektering av vård- och omsorgsboende och LSS daglig verksamhet i Vellinge samt
LSS-gruppbostad i Höllviken
Stjärnmärkning av personal för att säkerställa bra kvalitet och gott bemötande inom
demensvården 
Infört Ung Omsorg inom äldreomsorgen för att skapa meningsfulla möten mellan
generationer och ge unga en utvecklande start i arbetslivet
Stärkt och utökat insatserna till familjer och barn som behöver hjälp och stöd

Omsorgsnämnden



Våra löften!

Uppföra ny temalekplats i Östra Grevie 
Bygga ut Sundsgymnasiet
Etablera hotell, konferens- och
spaanläggning i Falsterbo
Fortsatt destinationsutveckling för
ökad Åretrunt turism
Alla medarbetare inom äldreomsorgen
ska tala och förstå svenska
Inrätta Bygglovsexpressen
Byggnation av nya förskolor på
Tångvallaområdet
Ombyggnation av Skoltorget i
Falsterbo
Bättre personalkontinuitet – särskilt
inom hemtjänsten
Ny lekplats med naturtema i Vellinge
tätort – Olsgården
Utöka anhörigstödet
Förbättra kommunal service till
näringslivet
Utöka och utveckla trygghetsvärdarnas
arbete
Ombyggnation Gamla torg i Falsterbo
Ny gång- och cykelväg
Strandbadsvägen
Införa vardagsekonomi/privatekonomi
som en del av matematiken i
grundskolan

Byggnation av nya grundskolor på
Tångvallaområdet
Försköning och utveckling av
Stationsparken i Västra Ingelstad 
Färdigställa Hököpinge skola och ny
idrottshall
Utöka samverkan och stödet till
pensionärsföreningarna – seniorerna är
en kraft att räkna med
Ombyggnation Polisvägen för mer
levande och attraktiva centrum
Förlängning av Olsgårdsgatan
Ny tennisanläggning på Gyaområdet
Satsa på fler pendlarparkeringar
Förbättra stöd, dialog och samverkan
med vägföreningarna
Falsterbogrillen 2.0 – bättre funktioner
och trevligare entré till Falsterbo
Fortsatt arbete för att uppföra skydd
mot stigande havsnivåer
Byggnation av Henriksdalskolan
Säkra badhytterna längs stränderna
Projektering av Förbifart Räng Sand
Inrätta funktionen MAR – medicinskt
ansvarig reahabilitering
Skapa fler rekreationsstråk 
Satsning LSS daglig verksamhet-
utökat utbud och nya lokaler
Uppgradera belysning
Uppföra föreningslokal för nytt
vattensportcenter på nordöstra
kanalsidan

Vi befinner oss halvvägs in i mandatperioden och många av våra vallöften är
genomförda eller påbörjade. Nedan följer en sammanställning:

Vellinge visar vägen!

 Uppfyllda: grön text I  Pågående: orange text I Ej genomförda: röd text



Våra löften!

Du kan lita på oss!

Utbyte av 300 träd längs
Falsterbovägen
Ökad samverkan mellan fritidshem
och föreningslivet
Gång- och cykelväg Vattentornsgatan
– trygga och säkra skolvägar
Nytt stråk till Falsterbo fyr
Gång- och cykelväg Henriksdalsvägen
– trygga och säkra skolvägar
Öka andelen utbildade förskollärare i
förskolan
Införa introduktionsår med
mentorskap och handledning för
nyanställda/nyutexaminerade lärare.
Fler kameror i offentliga miljöer för
ökad trygghet 
Kräva ökad närvaro av Polisen
Satsning på nytt stationsläge vid
Toppenområdet
Utveckla ungt företagande i skolan
Inrätta kultur-garanti för äldre
Krafttag mot våld i nära relationer
Utveckla måltiden som höjdpunkten
på dagen för gruppen äldre
Uppföra fler trafiksäkerhetshöjande
åtgärder, b la längs Falsterbovägen i
Höllviken
Fördjupningskurser i samarbete med
grundskola och gymnasium

Ny gång- och cykelväg Östra Fädriften
Stimulera social samvaro och fysisk
aktivitet för gruppen äldre
Nolltolerans mot droger och narkotika
Nytt vård- och omsorgsboende i
Vellinge tätort – 66 nya boendeplatser
Uppföra ytterligare
bullerskydd/bullerdämpande åtgärder
längs E6
Färdigställa Västervångs företagsby
Utveckla samarbetet mellan skola och
socialtjänst 
Utveckla fritidsgårdsverksamheten för
ungdomarna – skapa fritidsklubbar
Motverka ofrivillig ensamhet
Skapa nytt fritidscentra inkl ny
fritidsgård på Tångvallaområdet
Utveckla kanalområdet – hamnplan till
attraktiv småbåtshamn med service
och verksamheter
Bygga ut laddinfrastruktur för bil och
cykel
Införa Vellingecertifiering av
förskoleklassen.
Söka tillstånd för utökad sandfodring
Använda teknik för att ta tillvara på
olika pedagogiska lärstilar för en
bredare och mer individanpassad
undervisning
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Vi befinner oss halvvägs in i mandatperioden och många av våra vallöften är
genomförda eller påbörjade. Nedan följer en sammanställning:



10 ÅR MED BESLUT

 
Det råder inga tvivel om att det är full fart på
Carina Wutzler. Hon har varit politiskt aktiv i
tre decennier. De senaste 10 åren har Carina
varit kommunstyrelsens ordförande och
stått upp för Vellinges bästa och värnat dess
invånare och varumärke. Åren har präglats
av goda resultat och fina utmärkelser men
också av tuffa beslut och utmaningar.

Jag vill att våra invånare ska känna sig stolta
över att bo i Vellinge kommun och att vi är
en kommun som ligger i framkant”

Carina Wutzler har under sin tid som
kommunstyrelsens ordförande myntat
begreppet “Vellinge visar vägen”, en devis hon
strävar efter att leva upp till varje dag. 
Det har hänt mycket under Carinas tid och en
del frågor såsom t ex tiggeriförbud,
integrationsplikt och vallar har
uppmärksammats nationellt och inspirerat
andra kommuner. 
Jag vill att våra invånare ska känna sig stolta
över att bo i Vellinge kommun, att det finns
framtidstro, en gemenskap och positiv anda och
att Vellinge är en kommun som ligger i
framkant, säger Carina. 

Inför den här intervjun har de första spadtagen
av vallarna just tagits, något som Carina jobbat
länge för. Lika länge som jag suttit på posten
som kommunstyrelsens ordförande har jag
jobbat för skydd mot tillfälliga
havsnivåhöjningar. Jag ger mig inte i första taget
säger Carina.
 Vi pratar vidare och Carina berättar om sin
uppväxt i Vellinge, att hon levt hela sitt liv här
och att hon följt kommunens utveckling under
fem decennier.

Jag frågar henne vad hon är mest stolt över
under sina 10 år som kommunstyrelsens
ordförande och jag får svaret “kommunens
utveckling”. Vi har utvecklat hela kommunen
- skapat attraktiva livsmiljöer - samtidigt som
det är ordning och reda i ekonomin.

Carina fortsätter: Vi har utvecklat skola och
äldreomsorg, skapat förutsättningar för
ytterligare en företagsby, vi har utvecklat
Skanörs hamn, invigt Sveriges första
demensby, startat familjecentral i Höllviken. 

Vi har har invigt Norra Infarten i Vellinge,
byggt flera lekplatser, utegym , förskönat
torg.Vi har styrt upp rutiner och processer
kring markanvisningar, exploateringsavtal
och försäljning av mark. Trygghetsarbetet
har haft stort fokus. Här vill jag lyfta
trygghetsvärdarna och hur samverkan med
polisen stärkts och förbättrats. Vi har tagit ett
stort grepp kring hållbarhetsfrågorna, ett
arbete som omfattar hela organisationen. 

Carina Wutzler



Carina fortsätter: Att ha ordning och reda i
ekonomin är en förutsättning för att Vellinge
fortsatt ska vara en framgångsrik kommun med
en skola i toppklass, en trygg vård- och omsorg
samt en välfungerande infrastruktur.Vi har haft
oförändrad skattesats sedan 2006 och tillhör
de kommuner i landet med lägst
kommunalskatt. Jag är stolt över att leverera
både hög kvalitet och låg skatt. Men det är inget
självspelande piano. Det gäller att prioritera och
våga ompröva. 

Samtidigt betonar hon vikten av att vi aldrig får
ta något för givet. Vi lever i en demokrati men
vi kan inte ta demokratin för given. Din tystnad
blir någon annans röst. Mitt motto i livet är att
“Stå upp för dina åsikter och det du tror på”

Vi lever i en demokrati men vi kan
inte ta demokratin för given. Din
tystnad blir någon annans röst.

Jag frågar Carina om hon vill skicka med något
till er läsare, hon blir tyst en stund för att
sedan säga.
En gång i tiden hölls politiska torgmöten men
nu har dessa möten flyttat in i olika forum på
internet. Under de senaste åren har jag
bevittnat så mycket lögner kopplat till vår
politik och annat. Det är lätt att säga men jag
försöker dagligen påminna mig själv och min
omgivning att vara källkritisk. Det sitter tyvärr
människor ute i stugorna som aktivt sprider
lögner. Mitt bästa råd är att man vid
funderingar eller frågor alltid ska höra av sig
till någon ansvarig. 

Politik har blivit alltmer populistisk. Det blir
problematiskt om ingen tar ansvar för
helheten och långsiktigheten. Vi fattar massor
av beslut varje år och jag förstår att alla inte
gillar allt vi gör men jag hoppas att de flesta
som bor och verkar i kommunen känner
stolthet och uppskattar det som sker här. 
Jag vill även passa på att välkomna dig som
funderar på att bli politiskt aktiv i Moderaterna
säger Carina. Vi är ett starkt gäng men desto
fler desto starkare. 

Som medlem i Moderaterna breddar du ditt
nätverk och träffar likasinnade med samma
politiska värderingar.
Du har möjlighet att:

Påverka vår politik
Delta i politiska aktiviteter och
utbildningar
Ta del av intressanta föredrag
Få insyn i aktuella politiska frågor och
händelser

Öppna din mobilkamera
och scanna QR-koden för
att komma till
medlemssidan.



I detta nummer har du kunnat läsa en del om vad vi åstadkommit 
med vår politik. 
Det går bra för Vellinge och det händer mycket positivt i kommunen.
Jag vill passa på lyfta några ytterligare saker som hänt sedan valet.
Efter 10 år av utredningar och förhandlingar har vi gått från ord till 
handling när det gäller byggnation av skydd mot tillfälliga 
havsnivåhöjningar. 
Första etappen påbörjades i våras och nu fortsätter nästa. Skanörs hamn 
har fortsatt utvecklas med nya flytbryggor och fler verksamheter. Lokalfrågor har haft stort
fokus – det handlar om nybyggnation, utbyggnad och underhåll av befintliga fastigheter men
också om extra satsningar för en hållbar energiförsörjning. 

Trygghet och säkerhet arbetas med på olika fronter, inte minst har vi i en särskild
samverkansöverenskommelse mellan kommun och polis tydliggjort viktiga områden. Barn
och unga är ett angeläget område där vi arbetar förebyggande och med tydliga insatser för att
hjälpa och stötta de som hamnar fel. Ett utökat samarbete mellan skola, socialtjänst, fritid och
polis har gett positiva resultat. En ändrad omvärld har inneburit skärpta krav på höjd
beredskap och vi har växlat upp arbetet när det gäller civilt försvar. Ekonomin har påverkats av
omvärldsläget och det har krävts tuffa prioriteringar för fortsatt ordning och reda i ekonomin
och för en ansvarsfull finansiering av de nödvändiga investeringar som genomförs. Förmågan
att hantera oförutsedda händelser har blivit allt viktigare. Robusthet och en ledning som har
mod och handlingskraft har avgörande betydelse. 
Mycket fungerar bra men vi kan och måste bli ännu bättre. Framöver behöver vi klara hantera
en ändrad demografi – födelsetalen sjunker och andelen och antalet äldre kommer öka de
närmsta åren. Det innebär att vi behöver ställa om för att möta andra och nya behov. Men vi
behöver också utmana invanda strukturer och våga pröva nya arbetssätt. Jag väljer att se
förändringar som möjligheter - en chans att utveckla och göra saker ännu bättre. Det innebär
att saker ibland behöver vara på ett annat sätt än vad det är idag. Jag tror på Vellinge och
Vellingeborna - tillsammans utvecklar vi framtiden! 

Vi hörs och ses tills dess ha det bäst!
Carina Wutzler Kommunstyrelsens ordförande

Följ vårt arbete Bli medlem Vår politik 
Vellingemoderaterna

Vellingemoderaterna

moderaterna.se/medlem
Ditt engagemang är vår styrka!

Du kan läsa mer om
vår politik genom att 
scanna QR-koden nedan

PRV-nummer: 17 844
Ansvarig utgivare: Victoria Bergstrand
Redaktör och grafisk formgivning: Malin Fors

Detta är ett nummer av: Jag      Vellinge


